



ကိုဏ်စီရင်သွင်တိုဏ်းသျှင်ကွာန်

မွန်ဘာသာ



ကိုဏ်စီရင်သွင်တိုဏ်းသျှင်ကွာန်

# ဌာနဝန်ဖော်မြင်လှာကော့ ပရေင်ဝိကွံင်၊ တိုလို့

## ဌာနကျိုက်ကျိုပ်ဖောအ်ဗြေင်တောတက်ကွာန်

### ပွိုင်စက်ကိုန်စီရန်ကွာန်



အဆံင် (၁၃) - ကလေင်သိုဂွေင်အာ ကမ္မောန်တိုကျိုင်။ သိုဂပမ့ိုင် နူကျောန်ပဒ်ကညးမိုဟ် စိုစွတ်ကမ္မောန် တင်ကံက်နက်၊ ကိုကသပ်ဂမိုိုင်ကော့ တင်ကတ်ဗွောန်

အဆံင် (၁၂) - သိုဂင်ကေတ် ကမ္မောန်ပိုကိုန်စီရန် (ဒေါလု/ဆေင်စွဲလပ် ဟံ့သေင် သိုဂင်ကေတ်)

အဆံင် (၁၁) - ကောန်ပဒ်သိုကျိဝမ္မတာကွာန်ရ။ ကမ္မတီဆာပ်ပရေင်ကောပ်ကာ ရံင်စံင်ကွာန်ရ၊ အကာအရာ တောတက်တိုန် သောင်ကလးအာ ကော့ ပရေင်ဘဏ္ဍာ

အဆံင် (၁၀) - စထွေးရုပ်ရကမ္မောန်ကိုန်စီရန်ပိုဂမိုိုင်

အဆံင် (၉) - ကမ္မောန်ပိုကိုန်စီရန်မ့ိုင် နကိုကမ္မတီ စီ/ထံက်ကွာန် ဖျိုင်ထွေးအာဂုံ ကလေင်သိုဂွေင်အာ



အဆံင် (၈) - သိုကျိကွာန်ရ၊ အလန်စတုတ္ထ နကိုကမ္မတီ စီ/ထံက်ကွာန် ဖျိုင်ထွေးကမ္မောန်ပိုကိုန်စီရန်ကော့ ဒုင်ကေတ်တင်ကိုကသပ် ဆေင်စပ်ကို ကညးမိုဟ်ကွာန်ရ။

အဆံင် (၁၄) - ပရေင်ထိုင်ဒက်ကော့ ကမ္မောန်ဂေတ်ကော့ (ကမ္မောန်ပရေင်ဂေတ်ကော့ကော့ သွက်ဒက်ကော့ ဒုင်တျိုင် သျှတ်ပလေပ်ပလေတ်အာ အစီရန်ပရေင်ထိုင်ဒိုင်ဒေပ်ကော့ ပရေင်ကမ္မောန်ဂေတ်ကော့)

အဆံင် (၁) - အလန်ပထမ ကော်သိုကျိကွာန်၊ ဆက်မိတ်ကိုန်စီရန် (ပွဲကိုန်စီရန် ပရေင်မိုဟ်ကိစ္စဖော် ဆက်မိတ်ဟိုဂလာန်ကော့ ရှစ် ညးဒုင်လျိုင် စေတနာကွာန်ရ။

အဆံင် (၂) - ပရေင်မိုဟ်ကော့သိုဟ်ပွိုင်လုပ်တိုမိုဟ်ဖအိုတ်

အဆံင် (၃) - အလန်ဒုတိယ သွသိုကျိကွာန်ရ။ အဆံင် (၂) ဝိုင်လပ်သွဟ်ဂမိုိုင် ကလေင်သိုဂွေင်ကော့ ကိုန်စီရန် ကလေင်ပလေပ်ဖောအ်ဗြေင် ပရေင်ကွာန်ရ။ ရှစ်ညးရပ်စရင်ကွာန်ရ။ ညးပိုပိုကိုကသပ် ညးတာလျိုင်၊ ကမ္မတီ၊ ဆာပ်ကမ္မတီ စီ/ထံက်ကွာန်ရ။

အဆံင် (၄) - နကို ကမ္မတီ စီ/ထံက် ကွာန်ရ။ အစီအရန်ဖောအ်ဗြေင်ကွာန်မ့ိုင်ဂုံ သိုဂွေင်အာကော့ ကမ္မောန်ပိုကိုန်စီရန်မ့ိုင် တိုလုပ်ကို ရှစ်စက်ပျိုင် သိုဂင်တို သိုဂွေင်ကိုန်အစီအရန်ဖောအ်ဗြေင်ကွာန်

အဆံင် (၅) - ကမ္မတီပရေင်စက်ကိုန်စီရန်ကော့ ကမ္မတီပရေင်ထွက်ရုပ်ရက် ကလေင်သိုဂွေင်အာ ကိုန်စီရန်ဖောအ်ဗြေင်တို သတ္တိတင်သျှတ်သွတ်ကွာန်ရ။

အဆံင် (၇) - နကိုကမ္မတီ စီ/ထံက်ကွာန် ကမ္မောန်ပိုကိုန်စီရန် သွက်ပွဲပျိုင်ထွေး နဲကော့ ပညာ ကော့ပဒ်သိုကျိ (ဆေင်စပ်ကို ပွဲပျိုင်သဘာဝ သွက်ပွဲဒေတ်ပက် ပဋိပတ်ဂမိုိုင် ကော့ စီရန်ပန်ဖက်အာ အစီရန်ပရေင် အတိုင်နွဲပိုက် စက်ပျိုင်အာ။

အဆံင် (၆) - သိုကျိကွာန် အလန်တတိယ၊ နပျိုင်သျှင်တံ သွစုတ်သတ္တိတို ပရေင်ဖောအ်ဗြေင်ကွာန်ရ။ နကိုကမ္မတီ စီ/ထံက် ကွာန်ရ၊ ကမ္မောန်ကိုန်စီရန် ပိုဂမိုိုင်ကော့ ကလေင်ကိုသတ္တိ ပရေပရာ အစီရန်



### "ပရေင်ဖောအ်ဗြေင် ဒုင်သဇိုင်ကို ညးကွာန်ရဂုံ ပိုစွဲဂတ"

ကော့ပဒ်ထွက်အာ ရုပ်ရံ ဩန်ဂအံပံင် အမေရိကာန်ဒပ်လာ (၅၄)တိုကိုဋ် နူထံက်ရို အလိုအသို အိတလီဘဏ္ဍာဂွးကပ်၊ ဘာတ်ဂျာတ်အလိုအသို ကိုဋ်သျှင် ပစူးကိုကမ္မတီကိုန်စီရန်ပဟို။ စမိုင်တင်ဒ် အဓိကမ့ိုင် သွက်ညးမံင်ပွဲကွာန်ရ၊ ကော့ သုင်စော့ကိုသျှိုင်ဝန် ညးဆက်ပဒက် ပစူး ကမ္မတီပဟို ယိုက်ဂွေင်တာလျိုင်တို ထံက်ပင်အာ သုင်စော့ လဲလဲပွဲ သွက်ညးမံင်ပွဲကွာန်ရ၊ဖအိုတ်။